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Abstract (en)
[origin: US2023321984A1] A print head for applying a coating material to an object to be coated, the print head including a body wherein a plurality
of nozzles are arranged, each including an ejection hole and an outlet channel opening into an ejection zone for ejecting the coating product via the
ejection hole, as well as a coating product feeder circuit connected to the nozzle. The print head further includes a maintenance circuit for carrying a
maintenance fluid and extending inside the body to the ejection zone of the nozzle. The maintenance circuit includes a plurality of internal channels
each opening into the ejection zone of a single nozzle associated with the first internal channel. The number of first channels is equal to the number
of nozzles.

Abstract (fr)
L'invention concerne une tête d'impression (1) pour l'application d'un produit de revêtement sur un objet à revêtir, la tête d'impression comprenant un
corps (10) dans lequel sont aménagés plusieurs buses (11), comprenant chacune un orifice d'éjection (112) et un canal de sortie (111) débouchant
dans une zone d'éjection (2) du produit de revêtement par l'orifice d'éjection (112), ainsi qu'un circuit d'alimentation (12) en produit de revêtement
relié à la buse (11). La tête d'impression comprend, en outre, un circuit de maintenance (13), destiné à véhiculer un fluide de maintenance et
s'étendant à l'intérieur du corps (10) jusqu'à la zone d'éjection (2) de la buse (11). Le circuit de maintenance comprend plusieurs canaux internes
(131) débouchant chacun dans la zone d'éjection d'une seule buse associée au premier canal interne. Le nombre de premier canaux (131) est égal
au nombre de buses (11).
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